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Arvoisa puheenjohtaja ja kaikki kuulijat!

Tässä vaiheessa ei kenelläkään valtuutetuista pitäisi enää olla epätietoisuutta siitä, missä 
taloudellisessa tilanteessa olemme Laukaassa. Eikä meitä juurikaan ilahduta se, että moni muu 
kunta on samassa tilanteessa.
Kunnanjohtajan talousarvioesitys on 2,7 miljoonaa euroa alijäämäinen, mikä merkitsee kertyneitä 
alijäämiä ensi vuoden taseeseen 5,4  miljoonaa. Tiedämme myös, että tähän tulokseen, - 2,7 milj. 
euroa, pääsy on edellyttänyt laskelmissa 1,0 prosentin veronkorotusta (josta päätämme seuraavassa 
pykälässä) eli reilun 3 miljoonan euron lisätuloja ja toiveiden mukaisesti noin 2 miljoonan 
satunnaisia tuloja sotekiinteistöjen myynnistä.
Toimintakatteen runsaan puolen miljoonan kasvu ensi vuoteen on oikean suuntainen, mutta 
suuruudeltaan riittämätön tämänhetkisen tasapainottamisen tarpeen kannalta.
                                                                                                
Talousarvion taustatöitä ja laskelmia on tehty vuodesta toiseen huolellisesti ja käyttäen jo 
aiemminkin talouden tasapainottamistyöryhmää apuna. Tänä vuonna on tehty poikkeuksellisen laaja
talouden tarkastelu ulkopuolisen konsultin avustamana. Konsultin palkkaamista pidämme 
tällaisessa tilanteessa oikeana ratkaisuna. Talouden hoitamiseen olemme näin saaneet kokeneen 
oman henkilökunnan lisäksi hyvin kokeneiden konsulttien tiedot ja taidot avuksi.  KD:n 
valtuustoryhmästä tasapainottamistyöryhmässä on ollut ryhmän pj Aira Korhonen.

Laukaan Kristillisdemokraattien valtuustoryhmä katsoo, että kunnanjohtajan talousarvioesitys 
vuodelle 2024 voidaan hyväksyä. 
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